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Skolebestyrelsesmøde 
 

Referat skolebestyrelsesmøde torsdag d.06.06.2023 

Fraværende: Dennis og Bente 

 

1) Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. 

 

2) Status på planlægning af næste skoleår 

Vi har styr på vores fagfordeling og er så små i gang med skemalægningen. 

Under dette punkt havde vi en snak om økonomien på Erritsø Fællesskole, som er 

presset, det er blevet dyrere at drive skole. Efter ferien vil ledelsen komme med 

et bud på, hvordan vi får rettet op på skolens økonomi. 

Vi talte også om de besparelser, der skal være i kommunen. Har I forslag til, hvor 

der kan spares, send da jeres ideer til Jesper senest den 13. juni.  

BSU har besluttet, at Frederiksodde afd. B enten skal være på Krogsager og 

Bygaden.  BSU vil gerne have at processen om placeringen af Frederiksodde 

bliver inddragende så elever, personale og forældre skal høres. 

 

3) Afkortning af skoleugen på 4 årgang – 1 lektion - beslutning 

Det blev besluttet at skoledagen på 4. årgang afkortes med 1. lektion. Resursen 

fra den afkortede time bruges som 2-voksentid på årgangen. 

 

4) Hvad er bestyrelsen optaget af – hvad ønsker bestyrelsen af arbejde med? 

Vi havde gruppearbejde om, hvad vi skal arbejde med i fremtiden. Ulla samler 

gruppearbejdet op, og sender ud (det er usorteret remset op efter 

mødekalenderen i vedhæftede fil). 

 

 

 

 

  



5) Meddelelser 

Meddelelsesbogen er en skal-opgave fra 1. august, så skoleåret 23/24 er 1. år.  

Der er fra 1. august ansat en ny pædagog på Højmosen. Ligeledes er der på 

Højmosen ansat en ny morgenåbner. 

Der er forflyttet en lærer fra Bygaden til Krogsager. Der er ligeledes forflyttet en 

lærer fra Ullerup Bæk til Krogsager, begge forflyttelse er frivillige. 

Der er ansat en ny medhjælper på Krogsager. 

Mødedatoer for det kommende skoleår: Det er ikke muligt at finde mere end en 

ugedag, hvor alle kan mødes, så bestyrelsen bakker op om Ullas forslag om at gå 

tilbage til rullende ugedage. Ulla sender mødedatoerne til bestyrelsesmøderne i 

skoleåret 23/24 ud med referatet. 

 

 

6) Evt. 

Det var Martins sidste møde, så Ulla takkede Martin for en flot arbejdsindsats i 

skolebestyrelsen på Erritsø Fællesskole. 

Der er næste skoleår ny i bestyrelsen fra Højmosen – Thor overtager posten fra 

Lene. 

Formanden takker for godt samarbejde og ønsker alle en god sommer. 

 

 

 

   

 

Jesper Berggreen Lindholm 
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder  
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